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Samenvatting van de vergadering van de Commissie Bestuur en Middelen van de gemeente Medemblik gehouden op 
26 mei 2016, aanvang 18.30 uur Raadzaal.  

 
Aanwezig: 
CDA: E. Meester, A. Wakelkamp 
VVD: K. Nederhoff, D. Steltenpool, J. de Vries 
GB: R. Braaksma,  
D66: A. Kapitein, B. Knol 
PvdA: J. Burger 
PWf: P. Koning 
GL: R. Manshanden, A. van Berkel 
 
 
F. Streng 
H. Nederpelt 
H. Tigges 
J. Fit 
 

 
Afwezig: 
BAMM 
 

Nr  Samenvatting en advies 

1 Opening  

 

   

2 Vaststelling agenda De agenda wordt vastgesteld. 

 

   

3 Spreekrecht art. 15 Verordening op de 
raadscommissies gemeente Medemblik 
2014 

Er hebben zich geen insprekers aangemeld. 
 
 

 

   

4 Begroting 2017 en jaarrekening 2015 
diverse gemeenschappelijke regelingen 
(IVR-16-04228) 

RUD 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Tigges als volgt: 
- Door beter overleg, samenwerking en zorgvuldig werken is 50 % 
minder bezwaar aangetekend; 
- Bedrijven zijn in vier categorieën verdeeld en worden afhankelijk 
van die indeling frequent of minder frequent gecontroleerd. Bij 
goed gedrag worden bedrijven minder vaak intensief gecontroleerd. 
Hiermee is in januari 2015 begonnen; over de resultaten wordt de 
commissie geïnformeerd. 
- Het weerstandsvermogen is verdeeld over de diverse deelnemers 
en daarmee gespreid, omdat de RUD zelf nog onvoldoende reserves 
heeft opgebouwd. 
- De RUD verzorgt volgens het verslag de handhaving van de APV en 
horeca. Is dit al een feit? Zo ja, dan ontvangt de commissie graag 
gegevens over de resultaten. Dit wordt schriftelijk beantwoord. 
 
CAW 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Tigges als volgt: 
- Er is minder geïnvesteerd in vuilniswagens, waardoor de 
ophaalcapaciteit is verminderd en de ophaalfrequentie is verhoogd. 
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Is dit juist. 
- Volgens het TAN-onderzoek kan de 2 miljoen investering in 
omvang worden teruggebracht. Na fiat van de provincie kan een 
deel van de afbouw van dit bedrag worden terugbetaald aan de 
gemeenten. Hierover wordt bij de jaarrekening 2016 gerapporteerd. 
- Binnenkort wordt gestart met de plaatsing van oranje bakken. 
- De 100-100-100 besparingsactie loopt. 
- Er komt een pilot in de kern Medemblik om te stoppen met 
vuilniszakken en ondergrondse containers te plaatsen. 
- Er is veel aandacht voor de inzameling van papier, kleding, glas, 
groenafval.  
 
VEILIGHEIDSREGIO 
Op vragen van de commissie antwoordt de heer Streng als volgt: 
- Als gevolg van opstartproblemen is een groot deel van het 
programma niet gerealiseerd. Voorgenomen investeringen zijn om 
die reden nog niet gedaan en worden gereserveerd. Er wordt nu 
ingezet op het verlagen van het risicoprofiel. 
- De projectkosten voor de regionalisatie van de brandweer (5,7 
miljoen) worden in 2019 terugbetaald aan de deelnemende 
gemeenten.  
- Door middel van zgn. dashboardrapportages zal strak gestuurd 
gaan worden op de uitvoering van het meerjarenbeleid. Ook wordt 
dit beleid daarmee beter inzichtelijk gemaakt. 
- In de zienswijze wordt benadrukt dat de inzichtelijkheid verbeterd 
moet worden, zodat duidelijk is waaraan de gemeentelijke bijdrage 
wordt besteed. Ook de prestaties van preventie en repressie zullen 
beter inzichtelijk moeten worden. 
- Over de overschrijding van het programma risicobeheersing en de 
mindere prestaties wordt in de zienswijze ingegaan. Hierover wordt 
bij de Veiligheidsregio om verduidelijking gevraagd. 
 

 

   

4a VERVOLG Jaarstukken 
gemeenschappelijke regelingen. 

DE SOM 
Op vragen van de commissie antwoordt de heer Streng als volgt: 
- De nieuwe organisatie heeft frictiekosten met zich meegebracht. 
Een belangrijke kostenpost is de inhuur van derden. Dit was 
noodzakelijk omdat voor specifieke vragen van de deelnemende 
gemeenten, expertise moest worden ingehuurd.  
- DeSom is nog steeds heel kwetsbaar op specifieke vragen en 
bepaalde expertise. 
- Er is veel overgewerkt door DeSom, wat ook betaald moest 
worden. 
- De € 125.000,- heeft te maken met licensies en afschrijvingen, om 
het softwarepakket te updaten. 
- Per saldo kost dit de gemeente € 32.000,-, maar dat is het waard. 
Met de nieuwe directeur zijn hierover afspraken gemaakt. 
- Met betrekking tot het beheer van de licenties en de omvang van 
de capaciteit over 5 jaar, antwoordt de heer Streng dat hij zich 
nadrukkelijk richt op het verkleinen van risico’s.  
 
GGD 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 
- Het programma Veilig thuis is in 2015 gestart en heeft veel 
gevraagd van samenwerking, afstemming en afspraken over 
financiering.  
- Op de inhoud van de brief van de GGD heeft het college nog geen 
standpunt, omdat deze recent ontvangen is. De wethouder komt 
hierop schriftelijk terug. 
- De € 1,25  voor de kwetsbare burger is toereikend gelet op de 
ervaringsgegevens. 
- Het opnemen van de GGD in de risicoparagraaf van de gemeente 
leidt niet op voorhand tot een verplichting. Er wordt uitgegaan van 
de beschikbare stukken en het risico is hiervan afgeleid. Voor 2017 
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dient dit nog beoordeeld te worden. 
 
 
WESTFRIES ARCHIEF 
Op vragen van de commissie antwoordt wethouder Fit als volgt: 
- De begroting van het WF-archief wordt nog toegevoegd aan de 
stukken voor de raadsvergadering. 
- De GGD is op zoek gegaan om binnen het budget te blijven. Het 
beleid richt zich op de wettelijke taken. Daarmee blijft de GGD 
binnen de afgesproken bandbreedte. 
- De openingstijden van de GGD worden teruggebracht van vier 
dagen naar twee dagen om financiële ruimte te creëren. 
Gelijktijdig wordt ingezet op verbetering van de digitale 
toegankelijkheid. 
- Op de vraag of nu al ingestemd kan worden met de begroting 
terwijl het meerjarenperspectief onduidelijk is over een mogelijke 
stijging van de inwonersbijdrage,  wordt schriftelijk geantwoord. 
 
RECREATIESCHAP 
Over de jaarstukken van het Recreatieschap worden geen vragen 
gesteld. 
 
WERKSAAM 
Op een vraag van de commissie antwoordt wethouder Nederpelt als 
volgt: 
- Het aantal uitkeringsgerechtigden stijgt nog steeds. Dit komt met 
name door de instroom in de WW. De uitstroom gaat steeds beter, 
maar gaat niet gelijk op met de instroom. 
 

 

   

5 Sluiting De voorzitter sluit de vergadering. 

 

   

   

 
 




